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órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

 Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

  Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Erdős Sándor János képviselő 

  Horeczki László  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

  

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2014. évi munkájáról  

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének tervezése  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4. Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata között megkötött együttműködési megállapodás 

felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5. Kadarkút Kistérségi szélessávú körzethálózat tulajdonosi és 

közútkezelői nyilatkozat megadása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

6. A polgármester 2015. évi szabadságának ütemezése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 



2 

 

 

 

 

7. Egyebek 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

3/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel. 

 

Benke József alpolgármester 

A KVG Ztr-vel a hulladékgyűjtő szigetek kialakításának kérdésében sikerült-e valamilyen 

megállapodást kötni? 

 

Karsai József polgármester 

A hulladékról szóló törvény életbe lép és megpróbáljuk értelmezni. 

Az én értelmezésem szerint a szelektív hulladékgyűjtést a háztartásoknál be kell vezetni. 

A háztartásoktól szelektíven kell a szemetet elszállítani. A későbbi ülés napirendje keretében 

erről bővebb felvilágosítást tudunk adni, a KVG ZRT.-vel történt egyeztetés és a 2015. 

február 5.-én tartandó hulladék társulási ülés után. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az önkormányzati rendeletbe az egyeztetés után be kell emelni a vonatkozó rendelkezéseket. 

A szelektív hulladékgyűjtés bevezetésével kapcsolatosan a döntés meghozatala előtt a  

képviselő-testületnek közmeghallgatást kell tartania. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

4/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2014. november 27., december 4., december 18., napján 



3 

 

 

tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Beszámoló a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2014. évi munkájáról  

Előadó: Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

Sok szeretettel köszöntök mindenkit. Szeretném megköszönni a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal dolgozóinak a segítségét a beszámoló elkészítésével kapcsolatban. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás  nem lévén aki elfogadja a Gazdasági Bizottság 2014. évről 

szóló beszámolóját, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

5/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2014. évről szóló 

beszámolóját az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Kadarkút Város Önkormányzata 2015. évi költségvetésének tervezése  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

 Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Köszöntöm a Képviselő-testület tagjait. Magyarország 2015.évi költségvetését az 

Országgyűlés a 2014.évi C. törvénnyel alkotta mely 2015.január.01.-én hatályba lépett. Ettől 

kezdve 45 nap áll a képviselő-testületnek rendelkezésére ahhoz, hogy elfogadja a tárgyévi 

költségvetését. 

Az elmúlt évben is feladatalapú finanszírozásról beszéltünk, a szociális ellátásokat kivéve 

ahol még a normatív finanszírozás történik. Az elmúlt évi költségvetésben is látható volt, 

hogy a feladatalapú finanszírozás nem fedi le teljes egészében a működési kiadásokat. Sajnos 

ezt a tényt erősítik a 2015. évi költségvetésben kimutatott sarokszámok is. Az önkormányzat 

költségvetése több elemből tevődik össze. Az önkormányzati feladatellátáshoz kapcsolódó 

intézményrendszerből az Óvoda és az Alapszolgáltatási Központ fenntartása társulás 

keretében történik. A társulási tanács a múlt héten mindkét intézmény költségvetését 
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elfogadta, jóváhagyta. Mivel a finanszírozás nem fedi le ezen intézmények működését az 

önkormányzatoknak közösen kiegészítő hozzájárulást kell biztosítaniuk, ami a 

költségvetésben működésre átadott pénzeszközként szerepel.  

Szintén a múlt héten volt a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal költségvetésének 

tárgyalása Kadarkút Város és Kisasszond község képviselő-testületének együttes ülésén. Itt is 

ugyanaz a helyzet, közel 11,7 millió forint hiányzik a Közös Önkormányzati Hivatal 

költségvetéséből. Ezt figyelembe véve az önkormányzatok képviselő-testületei elfogadták a 

Közös Önkormányzati Hivatal költségvetését, azzal a kiegészítő hozzájárulással, amit a 

Közös Önkormányzati hivatal létrehozásáról szóló megállapodásban rögzített kiegészítő 

fizetési feltételek alkalmazása előír.  

Az önkormányzat működésével kapcsolatosan látható, hogy vannak bizonyos feladat ellátási 

pontok, amelyeknél kevesebbe kerül az adott feladat ellátása, mint amit a feladatellátásra 

fordítottunk, de ez az elenyésző mértékű túlfinanszírozott feladatellátás. Az összes többi 

esetben a hiánnyal kell szembesülni. Némileg árnyalja a hiányt az a kiegészítő támogatás, 

amit az önkormányzatok számára a költségvetési törvény biztosít, rendelkezésre bocsájt  havi 

szintű feladatfinanszírozás keretében.  

Ebben a költségvetésben szinte kizárólag működésre fordított költségek kerültek feltüntetésre, 

illetve szerepelnek. Nem lehet figyelmen kívül hagyni azt a feladat ellátás  változást sem ami 

márciustól lép életbe és a szociális területre vonatkozik. A Járási Hivatalhoz kerül át a jelentős 

számban igénybevett és biztosított ellátási forma a foglalkoztatást helyettesítő támogatás az 

un. aktív korúak ellátása.  

A normatív lakásfenntartási támogatásnál azok az összegek, amelyek kifizetésre kerülnek 

csak 2015. február 28.-ig kerültek feltüntetésre a költségvetésben. Akik 2014. december 31. 

után kérték az ellátást azok azt láthatják, hogy a támogatást megállapító határozat csak 2015. 

február 28.-ig szól. Azt követően 2015. 03.01.-től a lakásfenntartási támogatás megszűnik. 

Azok, akik 2014. december 31. előtt nyújtották be a kérelmüket és meg lett állapítva részükre 

1 év időtartamra ez a támogatási forma, azoknak a határozatban szereplő jogosultság 

időpontjáig a támogatás folyósításra kerül. Ez számukra jó hír az önkormányzat számára 

kevésbé jó, mert ezt saját költségvetésből kell finanszírozni. Erre az a jogszabályi változás 

sem megoldás, ami kimondja, hogy a helyi iparűzési adó bevétel szociális kiadásokra is 

tervezhető.  

A felhalmozási kiadásokra nem tudunk a költségvetésben forrást biztosítani. A költségvetésbe 

járdafelújítást is terveztünk, a közutak fenntartására a költségvetési törvény biztosít egy 

keretösszeget, amelyből reményeink szerint minden évben egy-egy járdaszakaszt fel tudunk 

újítani, meg tudunk építeni. 

Annyit megtehetünk, amennyiben a jogszabály erre lehetőséget ad, hogy egyes 

előirányzatokon belül tudunk átcsoportosítani. 

 

Karsai József polgármester  

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a beszámolót felkérem a bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság álláspontját Kadarkút Város Önkormányzatának 2015. évi 

költségvetésével kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke 

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a költségvetési tervezetet és bizonyos 

feltételekkel elfogadásra javasolja. Az önkormányzat fenntartásában lévő intézmények 

tekintetében a vezetők az alkalmazotti létszámot közelítsék a finanszírozotti létszámhoz, 

illetve maradjanak azon belül.  

A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál a közoktatási referensi álláshely megszűnik 

2015. augusztus 31.-vel.  
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A bizottság kéri a képviselő-testületet, hogy az önkormányzat kinntlévőségeinek behajtása 

történjen meg. Felvetődött a bizottsági ülésen az Önkormányzati bérlakásoknál a 

lakbéremelés kérdése is. 

 

Karsai József polgármester  

Az írásos előterjesztéshez hozzáfűznék pár gondolatot, mint a költségvetés benyújtásáért 

felelős személy. A költségvetési főösszeget jelen tervezési fázisban  433.694.000 Ft. 

Aki régóta képviselő-testületi tag jól láthatja, hogy ez a költségvetési főösszeg fele, vagy fele 

sem az elmúlt években elfogadott költségvetési főösszegnek. Ennek két oka van. Az egyik az, 

hogy az Államháztartási reform erőteljes centralizáció felé vitte az országot. Ez azt jelenti, 

hogy az önkormányzati feladatok, hatáskörök szűkültek, átkerültek központi irányítás alá. – 

oktatás, jegyzői hatáskör egy része stb.-  Ezáltal kevesebb a bevételünk, de kevesebb a 

kiadásunk is. Nem vagyok benne biztos, hogy egy központi állam apparátus –területi szinten 

járás, vagy országos szinten minisztérium – olcsóbban és hatékonyabban el tudja látni azokat 

a feladatokat, amelyeket állami irányítás alá vont.  

 

Sokakat érinti a szociális törvény változása. Ebből kifolyólag az önkormányzatnak a szociális 

rendeletét újra kell gondolni, és újra kell alkotni. Az önkormányzatnál maradó szociális 

juttatásokat az önkormányzatnak saját költségvetéséből a saját bevételek terhére kell 

biztosítani. Az iparűzési adót elsősorban szociális ellátásokra kell fordítani. 

Én eddig úgy tudtam, hogy a saját bevétel a felhalmozási célú fejlesztések kiadások önrészét 

kellene hogy szolgálja. Ezért örültem a feladatfinanszírozásnak, mert azt gondoltam, hogy az 

önkormányzat által kötelezően megkapott feladatok 100%-ban le lesznek finanszírozva. Ez 

jelen pillanatban nem így van. Egyetértek a Pénzügyi és Gazdasági Bizottsággal, nincs más 

lehetőség, mint a kötelező feladatok ellátását a finanszírozott létszámhoz kell igazítani. Nem 

lehet tovább ezzel várni. Így az intézmények működési hiányát kb. 60%-al lehet csökkenteni. 

Arra kérem a képviselő-testületet, hogy ezen intézkedéseket szorgalmazza. Az óvodánál a 

gyereklétszám a következő nevelési évben drasztikusan lecsökken. 80 fő körüli 

gyereklétszámmal számolhatunk. 80 fő gyerek 8,1 fő óvodapedagógus finanszírozására ad 

lehetőséget. Ez 4 óvodai csoportot jelent, tehát az 5 csoport helyett 2015. szeptember 1.-től 4 

csoporttal működik az óvoda a társulási tanács döntése értelmében.  

Az önkormányzat esetében a közoktatási feladatok elkerültek az önkormányzattól, de a 

munkakör nem került megszüntetésre. Javasoljuk a képviselő-testületnek, hogy ezt a 

munkakört szüntesse meg, és a jegyző úr hajtsa végre a Közös Önkormányzati Hivatalban a 

személyi kérdésekben is a racionalizálást.  

A szociális Alapszolgáltatási Központnál nincs mit racionalizálni. mert mindegyik feladatnál 

a törvényben meghatározott létszám szerepel. Az a véleményem, hogy a szociális 

alapszolgáltatásoknál is át kellene térni a feladatalapú finanszírozásra, mert a normatív módon 

történő finanszírozás rosszabb, mint a feladatalapú. 

Az intézményeknél azért nincs működési hiány, mert az önkormányzat odateszi a saját forrást. 

Ez azt jelenti, hogy az önkormányzat a saját bevételeit működésre is fordítja. Ha ezt még a 

szociális ellátások finanszírozására is kell fordítani, akkor nem marad fejlesztésre. A 

fejlesztési kiadás felhalmozási kiadás ebben a költségvetésben a szennyvíz beruházás 

áthúzódó számláit tartalmazza. Más felhalmozási célú kiadás nem szerepel a költségvetésben, 

ez a másik oka a költségvetési főösszeg ilyen arányú csökkenésének. Felhalmozási célú 

kiadás nem is fog szerepelni addig, amíg az új EU-s fejlesztési ciklusban a pályázatokat ki 

nem írják. Ez várhatóan 2016-2017. A beruházások 2017 tavaszán kezdődhetnek. A 

fejlesztéshez viszont előreláthatólag saját erő is kell. Az sem tisztázott még, hogy ezek a 

pályázatok milyen önrésszel lesznek kiírva. Ha valamilyen önrész kell hozzá, akkor ez a 
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költségvetés sem 2016-ban sem 2017-ben önkormányzati önrész biztosítását semmilyen 

fejlesztéshez nem teszi lehetővé. 

A kormány eltökélt célja, hogy az előírt hiánycélt tartani kell. 

A költségvetésben saját bevételként 26 millió forintot terveztünk. Ez reális tervezés,-  mert az 

adókat nem mindenki fizeti be - mert ennyi szokott befolyni éves viszonylatban. 38 millió 

forintnak kellene ebből befolyni. Ezekből az adókból nagyrészt azokat kellene segíteni akik, 

ezeket a közterheket nem fizetik be. Ez óriási feszültséget jelent. A saját bevételeinket inkább 

fejlesztési célra kellene fordítani. 

Jegyző úr említette, hogy 2.900.000 Ft-ot fordíthatunk a közutak karbantartására. Az utjaink 

felújításának nagy része elkészült a hiányzó részekre is próbálunk forrást keresni. A 2.900.000 

Ft-ból kb. 2 millió forintot szeretnénk járda felújításra fordítani. Az értékteremtő 

közfoglalkoztatás pályázat keretében munkaerőt, cementet, sódert biztosítanak. Ez 715 m 

járda felújítását teszi lehetővé + hozzátesszük a 2 millió forintot akkor 1,5 km járdát tudunk 

felújítani éves szinten. Remélem, hogy ez tartható lesz és az 5 éves ciklus végén azt tudjuk 

mondani, hogy ezt a feladatot sikerült megvalósítani.  

Ezért is nagyon fontos az, hogy a finanszírozott létszámhoz közelítsük az intézményeink 

működését és próbáljuk meg az intézményeink működését nullára kihozni. A dologi kiadások 

finanszírozásával nagy probléma nincs. Van, ahol hozzá kell tenni, de önkormányzati szinten 

a dologi kiadások – világítás, fűtés stb.- finanszírozása a dologi finanszírozással helyén van, 

kivétel a kultúra finanszírozása. 2.100.000 Ft.-ot kapunk kulturális és sport feladatokra az 

államtól, nekünk meg több mint 11 millió forintba kerül.  

Vannak önként vállalt feladataink is, amikről én nem szívesen mondanék le. Az önként vállalt 

feladataink a település életéhez hozzátartoznak. A civil szervezetek támogatása is 

elengedhetetlen, mert a település életébe fényt visznek ezek a szervezetek.  

Különböző fórumokon lehet hallani, hogy a szociális települési ellátásokhoz a bizonyos 

adóerő képesség alatti települések pályázhatnak. Nem tudjuk, hogy mikor, mekkora összegre, 

mikor kapjuk meg a pénzt. Ez a pénz nincs betervezve a költségvetésünkbe.  

A közfoglalkoztatásra szánt összeget 2015. február 28.-ig beterveztük, de nem tudjuk mi lesz 

a későbbiekben. Olyan híreket hallani, hogy a START közfoglalkoztatást 100%-ban 

támogatják, - ez a növénytermesztés, a kosárfonás, a járdaépítés- tavalyi szinten lehet majd 

pályázni és több embert lehet a közfoglalkoztatásba bevonni. De nem tudjuk, hogy milyen 

támogatási intenzitással számolhatunk. 100% vagy 90% vagy ahogy volt 85%. Ez azt jelenti, 

hogy pl. 85%-ot finanszíroz a Munkaügyi Központ 15%-ot finanszíroz az önkormányzat. 

Tehát amikor a költségvetésben a szociális soron lévő pénzt el kell osztani települési 

támogatásoknál, abból véleményem szerint nagyrészt oda kell tenni a közfoglalkoztatás 

önrészéhez. 

A költségvetés tervezés alatt van, egyre kell figyelni amikor a képviselő-testület tagjai 

javaslatot tesznek, ha a kiadási oldalt növelik akkor a bevételi oldalt is növelni kell, vagy úgy 

kell átcsoportosítani, hogy a költségvetési főösszeg kiadási és bevételi oldalon ne változzon. 

 

Pintér Gergő képviselő 

A szociális bérlakásoknál a kinntlévőségeket kezelni kellene. A Képviselő-testületnek ebben a 

kérdésben határozott lépést kell tennie. Sok kinntlévőséget már be se fogunk tudni hajtani. Ha 

az önkormányzati bérlakások bérleti díját növelnénk, akkor ezt rá lehetne fordítani a 

bérlakások felújítására. 

 

Lóki József képviselő 

Az önkormányzati törvény elfogadásakor látható volt, hogy az önkormányzatok mozgástere 

tovább szűkül. úgy gondolom, hogy a képviselő-testületnek azokat a döntéseket amelyeket 

eddig halogatott meg kell hoznia Kadarkút Város fejlődése és az itt élő emberek érdekében. 
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Az intézményeinkben törekedni kell a finanszírozott alkalmazotti létszám megközelítéséhez. 

Ennek a pozítivuma a jövő évi költségvetésben jelentkezik majd. A szociális ellátásoknál el 

kell azon gondolkodnunk, hogy milyen ellátási formákat tartunk meg, milyen ellátási 

formákra mennyi pénzt tudunk biztosítani. El kell kezdeni az adósságainkat behajtani.  

 

 

Horeczki László képviselő 

Kérdéssel kezdeném az elején, az állam a kötelező önkormányzati feladatokat miért nem 

finanszírozza le 100% -ban?  Ez a kérdés mindennek a kiinduló pontja. A 2015 évi 

költségvetésünk hasonlít az 5-6 évvel ezelőtti költségvetésre. Nem a számok miatt, hanem a 

számok mögötti tendenciák miatt. Néhány éve az iskola miatt volt hiány, most a többi 

intézményünknél van hiány. A normatív alapú finanszírozás helyett feladatalapú finanszírozás 

lett, de ez eddig még a hozzá fűzött reményeket nem váltotta be. Ez a költségvetési tervezet 

egy alulfinanszírozott önkormányzat tervezete. Amikor a költségvetést tervezzük, keressük a 

megoldást. Ez egyszerűnek hangzik, mert csökkentsük a kiadást növeljük a bevételt. A 

kiadásokat úgy tudjuk csökkenteni ha pl. a civil szervezeteinket nem támogatjuk. Én ezt nem 

javaslom, mert a településen nagyon nagy szükség van ezekre a civil szervezetekre, akik  

becsülettel végzik a munkájukat. A másik oldalon szerepel az adók növelése. Tudnánk 

növelni pl. a kommunális adót. Az a tapasztalatom, hogy azok fizetnek adót, akik a település 

érdekeit szem előtt tartják. Ha mi a kommunális adót megnövelnénk akkor ezekre az 

emberekre plusz terhet raknánk. Ha az iparűzési adót növelnénk, akkor a vállalkozások 

kerülnék el a várost. A jövőre nézve munkahelyeket kell teremteni, vállalkozókat kell 

idecsábítani, erre viszont készen kell állnunk.  

2.900.000 Ft van fejlesztésre, ez elszomorító tény. Ha az iparűzési adóból befolyt összeget 

szociális kiadásokra költjük, akkor ebből nagy feszültség adódhat.  

Az önkormányzatiság lényege az anyagi függetlenség lenne. Addig a pillanatig, amíg a 

kötelező feladatokat az állam nem finanszírozza, amíg nekünk ezt a 26 millió forintot hozzá 

kell rakni, addig mi nem vagyunk függetlenek. 

Ha a finanszírozás 100%-os lenne, akkor a testületnek el lehetne dönteni, hogy azt a 26 millió 

forintot milyen fejlesztésekre költse. 

Ha a későbbiekben kiírásra kerülnek olyan pályázatok, amelyekhez önrész kell, mi ezeket a 

pályázatokat nem tudnánk bevállalni. Ez a jövőre nézve nagy probléma. 

 

Benke József alpolgármester 

A kintlévőségeink behajtását nem lehet tovább halogatni. 

Egy településen szükség van a civilszervezetekre, az intézményi apparátusra. A hiány nem 

mehet olyan szintre, ami az intézmények fenntarthatóságát, működését veszélyezteti. Az 

önkormányzatoknak valamilyen szinten önálló életet kellene élniük. Minden évben a 

költségvetés tárgyalásakor pesszimista hangulat alakul ki. Úgy gondolom, hogy az 

intézményeinket tavaly működtetni tudtuk, kifizetetlen számláink nincsenek, ez egy pozitív 

gondolkodásra kell, hogy ösztönözzön bennünket. Persze nem dőlhetünk hátra, mert sok a 

feladat, lehetnek olyan változások, amelyek azonnali döntésre ösztönöznek bennünket. 

 

Karsai József polgármester  

Reagálnék a felmerült kérdésekre, észrevételekre. A lakbéremelés lehetséges a képviselő-

testület dönt ebben a kérdésben. Én nem javaslom, mert az önkormányzati bérlakásaink 

lelakottak. A legtöbb beázik, nyílászárók, szigetelések rosszak, elektromos hálózat elavult. El 

kell jutnunk arra a szintre, hogy a lakbért rá tudjuk fordítani a bérlakásainkra. A döntés 

meghozatala nem egyszerű, a képviselő-testület vitassa meg ezt a kérdést. 
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A feladatfinanszírozásnál majdhogynem le van finanszírozva az intézményeink működése. Mi 

nem azzal a létszámmal dolgozunk, amit a kormányzat indokoltnak tart. Az óvodánál nem 

nézik a gyerek fejlettségét, csak darabszámra nézik a gyerekeket. Lehet, hogy az óvónőnek  

egy gyerekkel sokkal többet kell foglalkoznia mint a másik 5 gyerekkel. Emögött szakmai 

megközelítés nincs. Ha mi ezt jobban akarjuk finanszírozni megvan rá a lehetőség, csak plusz 

forrást kell hozzá teremteni. 

Adóemelést nem terveztünk és nem is tervezünk.  

Vállalkozók idecsalogatása. A vállalkozók is túl vannak adóztatva, nem mernek vállalkozni. 

Munkahelyet a vállalkozó tud teremteni. Az iparterület kialakítása is hosszabb időt vesz 

igénybe. Örülnék neki ha a helyi vállalkozók foglalkoztatnák az embereket. A 

munkanélküliek közül nagyon sokan vannak akik szeretnének munkahelyet, de nagyon 

kevesen akik dolgozni is szeretnének. 

A közmunkások többsége 15-20 éve nem dolgozó szakképzetlen ember.  

 

Javaslat a költségvetésen belüli átcsoportosításra nem érkezett. 

 

Karsai József polgármester  

Javaslom, hogy a Képviselő-testület bízza meg a jegyzőt azzal, hogy készítse el és terjessze a 

képviselő-testület elé Kadarkút Város Önkormányzatának 2015. évi költségvetésének rendelet 

tervezetét legkésőbb 2015. február 15.-ig. Aki a javaslattal egyetért  kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

6/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megbízza a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 

jegyzőjét, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának 2015. 

évi költségvetésének rendelet tervezetét a tervezet szerinti 

tartalommal, legkésőbb 2015. február 15.-ig készítse el és 

terjessze a Képviselő-testület elé.  

Felelős: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: 2015.02.15. 

 

 

 

4. Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata között megkötött együttműködési megállapodás felülvizsgálata 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

 

Az előterjesztés és az együttműködési megállapodás-tervezet írásban kiadva. 

 

A nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény (Njtv.) 80. § (2) bekezdése 

értelmében a megállapodást minden év január 31. napjáig, általános vagy időközi választás 

esetén az alakuló ülést követő harminc napon belül felül kell vizsgálni. 
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A nemzetiségi önkormányzattal az elmúlt évben is volt megállapodás, amit akkor 

aktualizáltunk. Közben volt egy választás. Az előző évhez képest annyi a változás, hogy 3 fős 

lett a nemzetiségi önkormányzat képviselő-testülete. Az időközben bekövetkezett jogszabályi 

változásoknak megfelelően aktualizáltuk az együttműködési megállapodást, ezért javaslom, 

hogy a régi megállapodást helyezzük hatályon kívül és kössön a képviselő-testület új 

megállapodást a nemzetiségi önkormányzattal. A nemzetiségi önkormányzat 2015. január 22.-

én már tárgyalta  és elfogadta a Kadarkút Város Önkormányzatával kötendő megállapodást. A 

megállapodásban azok a kötelező tartalmi elemek vannak feltüntetve, amelyeket a jogszabály 

előír. 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem lévén aki elfogadja Kadarkút Város 

Önkormányzata és Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata között megkötendő 

együttműködési megállapodás előterjesztés szerinti  felülvizsgálatát  kérem, kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

7/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, 

Kadarkút Város Önkormányzata és Kadarkút Város Roma 

Nemzetiségi Önkormányzata között megkötött 

együttműködési megállapodást felülvizsgálta. Megállapítja, 

hogy az együttműködési megállapodás a hatályos 

jogszabályoknak való megfelelés érdekében átdolgozásra 

szorul, ezért a 2012. május 30-án megkötött és a 

77/2012.(V.23.)határozatával elfogadott együttműködési 

megállapodást hatályon kívül helyezi, és új megállapodást 

köt Kadarkút Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatának 

Képviselő-testületével az előterjesztéshez csatolt 

megállapodás tervezetben foglaltak szerint. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

5. Kadarkút Kistérségi szélessávú körzethálózat tulajdonosi és közútkezelői nyilatkozat 

megadása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Ennél a napirendi pontnál olyan térségfejlesztési elemről beszélünk amit tulajdonosként és 

kezelőként az önkormányzat a tulajdonát érintő ingatlanok tekintetében kell, hogy 

támogasson. A kezelői és tulajdonosi hozzájárulás megadása határozattal történik, amit 

polgármester úr ír alá. Tartalmazva azokat a helyreállítással kapcsolatos garanciális elemeket, 
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amelyek a kivitelező számára meghatározásra kerülnek biztosítékként. A kivitelezés során 

felmerülő probléma helyreállítása szintén a kivitelezőt terheli. 

 

Karsai József polgármester 

Vannak olyan települések ahol nem elérhető a szélessávú internet ennek a kiépítése történik 

most, amit Kadarkúton keresztül tudnak biztosítani. Ez nekünk is jó. 

 

Benke József alpolgármester 

Hencse Kadarkút közötti szakaszon az optikai vezeték nyomvonala a szennyvíz 

nyomóvezeték mellett lett tervezve, ezért ezen területen indokolt a szolgáltatóval való külön 

egyeztetés. A vasút utca most lett felújítva, illetve az Árpád utcai csatlakozásnál nem tudom, 

hogyan fog elmenni a tervezett kábel, mert ott a víz, a kábel tv, csatorna.  

 

Karsai József polgármester 

Közterületen betont, aszfaltot nem érint. Felhívtam a tervezés során a figyelmet arra, hogy 

vannak olyan szakaszok, amelyek most lettek felújítva, illetve a 6616 út mellett nem mehet a 

kábel. A tervező mindezeket figyelembe vette.  

 

Benke József alpolgármester 

A belterületi ingatlanoknál az önkormányzattal való egyeztetésre hívjuk fel a figyelmet. 

 

Karsai József polgármester 

A belterületi részeket érintő ingatlanoknál kérjük a helyszíni bejárást és az egyeztetést. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal adja meg a Kadarkút kistérség szélessávú körzethálózat 

optikai tervéhez  a közútkezelői hozzájárulást, azzal a kikötéssel, hogy a belterületi részeket 

érintő ingatlanoknál  helyszíni bejárást és az egyeztetést kezdeményezzen a kivitelező. 

Valamint a képviselő-testület bízza meg a polgármestert a közútkezelői hozzájárulás 

aláírásával. 

Aki a javaslattal egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pécsi 

G és G Kft. (7635 Pécs, Kisszkókó dülő 13/b.) kérelmére a 

közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 36. § (1) 

bekezdése alapján - a közút nem közlekedési célú 

igénybevételéhez a közútkezelői hozzájárulást a Kadarkút 

kistérség szélessávú körzethálózat optikai hálózat tervezett 

nyomvonalával érintett Kadarkút Város Önkormányzata 

kezelésében lévő helyi közutakra vonatkozóan megadja a 

hozzájárulásban a kivitelezési munkákra vonatkozó műszaki 

előírások, illetve építés alatti forgalmi rend betartására 

vonatkozó feltételek előírása mellett azzal a kikötéssel, hogy 
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a kivitelezési munkák megkezdése előtt a belterületi 

részeket érintő ingatlanoknál  helyszíni bejárást és  

egyeztetést kezdeményezzen a kivitelező. 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a 

közútkezelői hozzájárulás aláírásával.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.02.28. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal adja meg a  

Kadarkút kistérség szélessávú körzethálózat optikai hálózat tervezett nyomvonalával érintett 

Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonában ingatlanokra vonatkozóan a tulajdonosi 

hozzájárulást, azzal a kikötéssel, hogy a belterületi részeket érintő ingatlanoknál  helyszíni 

bejárást és az egyeztetést kezdeményezzen a kivitelező. 

Valamint a képviselő-testület bízza meg a polgármestert meg a tulajdonosi hozzájárulás 

aláírásával. 

Aki a javaslattal egyetért,  kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Pécsi 

G és G Kft. (7635 Pécs, Kisszkókó dülő 13/b.) kérelmére a 

Kadarkút kistérség szélessávú körzethálózat optikai hálózat 

tervezett nyomvonalával érintett Kadarkút Város 

Önkormányzata tulajdonában ingatlanokra vonatkozóan a 

tulajdonosi hozzájárulást megadja, azzal a kikötéssel, hogy 

a belterületi részeket érintő ingatlanoknál  helyszíni bejárást 

és az egyeztetést kezdeményezzen a kivitelező. 

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a tulajdonosi 

hozzájárulás aláírásával.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.02.28. 

 

 

6. A polgármester 2015. évi szabadságának ütemezése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 225/C.§-a rendelkezik a 

főállású polgármester szabadságának mértékéről, a szabadság ütemezésének jóváhagyásáról, 

valamint a kiadásának rendjéről, illetve a polgármester tájékoztatási kötelezettségéről, és a 

jegyző általi nyilvántartási kötelezettségről szól. 

A főállású polgármester évi 25 munkanap alapszabadságra és 14 munkanap pótszabadságra 

jogosult. 

A polgármester előterjesztésére a képviselő-testület minden év február 28.-ig jóváhagyja a 

polgármester szabadságának ütemezését. A szabadságot az ütemezésnek megfelelően kell 

kiadni. Természetesen vannak olyan rendkívüli esetek, amikor ettől el lehet térni. A 



12 

 

 

polgármester urat a következő ülésen a szabadság igénybevételéről tájékoztatási kötelezettség 

terheli. Minden év január 31.-ig a jegyző által vezetett nyilvántartás alapján meg kell 

állapítani a polgármester előző évben igénybe vett szabadságának a mértékét, és a ki nem 

adott szabadságot a tárgyévi szabadsághoz hozzá kell számítani. A polgármesternek a 

szabadságot az esedékesség évében, de legkésőbb a következő év március 31-ig kell igénybe 

venni és kiadni. A polgármester úr elkészítette a szabadságolási ütemtervét.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Szabadságolásom időpontjáról Benke József alpolgármester úrral fogok egyeztetni, annak 

érdekében hogy helyettesítésemet meg tudja oldani.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki elfogadja a polgármester 2015 évi szabadság 

igénybevételének ütemezését az  előterjesztés mellékletét képező ütemterv alapján, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

10/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

Karsai Józsefnek, Kadarkút Város polgármesterének 2015.évi 

szabadság igénybevételének ütemezését az előterjesztés mellékletét 

képező ütemterv alapján jóváhagyja. 

     Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal 

 

 

 

7. Egyebek 

 

 

A) Orsós Józsefnek a  Kadarkúti Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnökének kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Orsós József a Kadarkúti Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke azzal a kéréssel fordult 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testületéhez, hogy részükre 3.000 Ft 

támogatást biztosítson a testület, mert a Roma nap megrendezéséhez szükséges pályázat 

pályázati költsége 3.000 Ft, és a számlájukon ez az összeg nem áll rendelkezésre.  Ezt az 

összeget vissza fogják téríteni, amint a támogatást megkapják. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, nem lévén aki támogatja, hogy a Kadarkúti Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat részére 3.000 Ft. visszatérítendő támogatást biztosítson a 

képviselő-testület, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 3.000 Ft 

visszatérítendő támogatást biztosít a Kadarkúti Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat részére. 

     Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal 

  

 

B) Biztos Kezdet Gyerekházak befogadására és állami támogatására benyújtandó 

pályázat 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Gyerekesély program 2015. június 30.-án véget ér. A gyerekházak működtetése ezen 

gyerekesély program finanszírozásában történt. A kistérségben három gyerekház működik, a 

kadarkúti a csökölyi és a kaposszerdahelyi. A program végével a meglévő gyerekházak állami 

finanszírozásba kerülnek, a Magyar állam állami finanszírozást biztosít a gyerekházak 

működésére, 520.000 Ft/ hónap összegben. Alapműködésben a működést ebből ki lehet hozni. 

Az érintett polgármesterekkel tárgyaltunk arról, hogy önállóan, vagy közösen adjuk be a 

pályázatot. Csököly és Kaposszerdahely közösen szeretne pályázni. Ezt a pályázatot a 

Kistérség székhelye szerinti önkormányzat nyújthatja be, ez pedig Kadarkút. Jó lenne, ha a 

két önkormányzat Csököly és Kaposszerdahely a pályázathoz kapcsolódóan az adminisztratív 

feladatellátást anyagilag tudná támogatni. Ugyanígy a kistérségi feladatellátáshoz és 

szeretnénk a társulásban résztvevő önkormányzatoktól a kistérségi ügyek vitelével 

kapcsolatos adminisztratív feladatok ellátására hozzájárulást kérni. 

 

Javaslom a képviselő-testületnek, hogy nyújtsuk be együttesen a 2015. július 1-től történő 

működésre a kadarkúti a csökölyi és a kaposszerdahelyi gyerekházak esetében a pályázatot 

állami finanszírozásra. Benyújtási határidőn 2015.02.05. 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület hatalmazzon fel arra, hogy tárgyaljak a két 

érintett önkormányzat képviselőjével a pályázathoz kapcsolódóan az adminisztratív 

feladatellátás anyagi támogatásának lehetőségéről. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

12/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

mint a Kistérségi Társulás gesztor települése a Biztos 
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Kezdet Gyerekházak befogadására és állami támogatására 

benyújtandó pályázatot a kadarkúti, csökölyi és 

kaposszerdahelyi gyerekházak esetében egyöntetűen  

kistérség pályázat keretében adja be, 2015.02.05.-ig. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

két érintett önkormányzat képviselőjével tárgyaljon a 

pályázathoz kapcsolódóan az adminisztratív feladatellátás 

anyagi támogatásáról. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: 2015.02.05. 

 

 

 

C) Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületének támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a 

szolgáltatásaikat továbbra is a megfelelő színvonalon tudják nyújtani. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesületét kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület nem támogatta a kérelmet. 

 

Aki nem támogatja a Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete kérelmét, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Vakok és Gyengénlátók Somogy Megyei Egyesülete 

( 7400 Kaposvár, Fő u. 63.) támogatás megállapítására 

irányuló kérelmét az önkormányzat kedvezőtlen anyagi 

helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2015. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 
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D) Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezete támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A  Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezete azzal a kéréssel fordult a Képviselő-

testülethez, hogy anyagi támogatást nyújtsunk számukra annak érdekében, hogy a  céljaikat, 

programjaikat, rendezvényeiket minél magasabb színvonalon tudják megvalósítani. 

 

Karsai József polgármester 

Aki szeretné támogatni a Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezetét kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület nem támogatta a kérelmet. 

 

Aki nem támogatja a Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezetének kérelmét, 

kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

Siketek és Nagyothallók Somogy Megyei Szervezete 

( 7400 Kaposvár, Irányi D. u. 12.) támogatás 

megállapítására irányuló kérelmét az önkormányzat 

kedvezőtlen anyagi helyzete miatt elutasítja. 

 

Határidő: 2015. február 28. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

 

E) Kaposmenti hulladékgazdálkodási társulás 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Szita Károly a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás elnöke örömmel 

tájékoztatott bennünket, hogy a társulás által beadott „ Kaposmenti Hulladékgazdálkodási 

Program kiegészítése „ című KEOP-1.1.1/C/13-2013-0023 jelű pályázatot támogatásra 

érdemesnek ítélték. A projekt keretén belül fejlesztésre kerül a Kaposmenti 

Hulladékgazdálkodási Program eszközparkja és informatikai rendszere, mellyel a 

tagönkormányzatok területén meg tudják valósítani a jogszabályoknak megfelelő 

közszolgáltatást. A projekt teljes költsége 1.008.000.000 Ft, melyhez 926.956.800 Ft európai 

uniós támogatást nyertek el. A Társulás által biztosítandó önerő összege 81.043.200 Ft. 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő testülete korábban már döntött arról, hogy ennek az 

önrészét nem vállalja.  

Most mivel a pályázat sikeres volt  ismételten kérik az önkormányzatot vizsgálja meg hozzá 

tud-e járulni a településre jutó 1.604.304 Ft önrész vállalásához. 
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Kérdés,észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a korábbi 161/2014.(XI.27.) számú  határozatunkat tartsuk fenn hogy a 

képviselő-testület a „KEOP-1.1.1/C/13 kódszámú pályázathoz a népességarányosan rá eső 

önrészt saját költségvetéséből nem tudja finanszírozni 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata  képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testülete a 

161/2014. (XI.27.) számú határozatát fenntartja és továbbra 

is úgy határozott, hogy a „KEOP-1.1.1/C/13 kódszámú 

pályázathoz a népességarányosan rá eső önrészt saját 

költségvetéséből nem tudja finanszírozni.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

F) Tájékoztató a napelemes pályázatról  

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Nagyon örültem a napelemes pályázatnak. Azt reméltem, hogy nyertes lesz a pályázat, de a 

közreműködő szervezettől megkaptuk az elutasító határozatot. A pályázat azért lett elutasítva, 

mert nem felelt meg a formai feltételeknek. A pályázatíró a kivitelező cég és mi is átnéztük a 

pályázatot és véleményünk szerint egyértelműen megfelel a formai követelményeknek. A 

pályázatot készítő szakember gárda kikérte a központtól a pályázatot és átnézte. Kiderült, 

hogy nem mi és nem is a pályázatíró hibázott, hanem a bíráló szervezet rosszul váltotta át a 

KW-ot másik mértékegységre, és ezért ellentmondásba keveredtek a pályázat egyes részei.  

Javaslom a képviselő testületnek, hogy az elutasítással szemben éljünk kifogással, mert a mi 

pályázatunk semmilyen formai hibát nem tartalmaz. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata  képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2015.(I.29.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzata képviselő-testülete a 

 a KEOP-2014-4.10.0/N pályázati kiírás keretében a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal ( Kadarkút, Petőfi 

u. 2.) és a Kadarkúti Gyermekkert Óvoda ( Kadarkút, Fő u. 
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3.) valamint az id. Kapoli Antal Művelődési Ház ( 

Kadarkút, Petőfi u. 1.) épületre telepítendő napelemes 

rendszerre benyújtott pályázat elutasításával szemben 

kifogással él. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

G) Horváth Ferencné alpolgármester bejelentése 

A pipacs utcából az egyik lakó jelezte, hogy tele van a pincéjük vízzel, és ők úgy gondolják, 

hogy a másik oldalon lévő szint megemelése miatt folyik a víz a pincébe. Van-e erre valami 

megoldás. 

A másik problémával a Rákóczi utcából keresett meg egy állampolgár, kérte, hogy vizsgáljuk 

meg annak a lehetőségét, hogy a Kaposvár felöli Kadarkúti felső buszváróhoz  gyalogátkelő 

helyet lehet-e kialakítani. 

 

Karsai József polgármester 
Az önkormányzat a Pipacs utcánál azért csináltatta meg a vízelvezetést, hogy a tetőről és a 

felszínről jövő vizet összegyűjtse egy zárt rendszerbe. Ez le van csövezve be lett szintezve, 

víznyelők nyelik el a vizet. A pincébe lévő víz talajvíz azzal nem tudunk mit kezdeni,  nem 

fentről folyik be a pincébe. A víznek az a tulajdonsága, hogy a legalacsonyabb részre folyik. 

A hátsó befogadó árkot a tavasz folyamán rendbe rakatom. Az egész város vízelvezetési 

rendszerét újra kellene gondolni. 

 

A gyalogátkelővel kapcsolatban a közúthoz kell fordulni és kérjük, hogy ott zebrát jelöljenek 

ki. A közútkezelői állásfoglalás után a  rendőrségi véleményt bekérem. Az ügyintézési 

határidő hosszú. 

 

Rózsa János képviselő 

Az akác vendéglő északi részénél a tető két helyen beázik, valamilyen megoldást kellene rá 

találni. 

 

Karsai József polgármester 
Ha megbontjuk a tetőt, akkor még nagyobb helyen fog beázni, megnézetem a szakemberekkel 

mi lenne  a megoldás. 

 

Az Egyebek napirendi ponton belül más kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését  

16
00  

órakor bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


